
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

 
 

Møtedato: 21.06.2018 
Møtestad: Kommunestyresalen 
Møtetid: 15.00 - 17.00 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Frode O. Kallestad Dyvik KRF Utvalsleiar 

Anne Christin Eide AP Nestleiar 

Kristin Lyngmo  Medlem 

Ida Carlsen Eide Aabrek  Medlem 

  
 
 
 
 
Andre møtande: 
Solrun Hauglum, sekretær og prosjektleiar/kommunalsjef. 
Ass. rådmann Åse Elin Myking orienterte i sak 14/2018. 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
11/2018 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

12/2018 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

13/2018 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 

14/2018 HANDLINGSPROGRAM OG ØKONOMIPLAN 2019 - 2022 - TIL UTTALE 
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11/2018: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  21.06.2018 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 11/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
12/2018: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  21.06.2018 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 12/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
13/2018: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  21.06.2018 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 13/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
14/2018: HANDLINGSPROGRAM OG ØKONOMIPLAN 2019 - 2022 - TIL UTTALE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Utvalet gjev slik uttale: …….. 
 
Arbeidsmiljøutvalet  14.06.2018 
 
Behandling: 
 
Thor Andersen, leiar i utvalet fremja slik forslag til uttale: 
Handlingsrommet i økonomien svekkes på grunn av reduserte inntekter og store innvesteringer. 
Arbeidsmiljøutvalget ser med uro på at disse to faktorene kan føre til en reduksjon av daglig drift som 
igjen vil skape et større press på arbeidsmiljøet for alle ansatte i organisasjonen. 
Samrøsystes.  
 
AMU - sak 17/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Arbeidsmiljøutvalet gjev slik uttale: 
Handlingsrommet i økonomien vert svekka på grunn av reduserte inntekter og store investeringer. 
Arbeidsmiljøutvalet ser med uro på at desse to faktorene kan føre til ein reduksjon av daglig drift 
som igjen vil skape eit størrre press på arbeidsmiljøet for alle tilsette i organisasjonen. 
 
Eldrerådet  20.06.2018 
 
Behandling: 
Ass. rådmann Åse Elin Myking la fram rådmannen sitt framlegg til handlingsplan og økonomiplan 
2019-2022.  
 
ELD - sak 13/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Eldrerådet tek rådmannen sitt framlegg til handlingsprogram og økonomiplan 2019-2022 til 
orientering, men ser med stor uro på den framtidige økonomien til kommunen og kva konsekvensar 
den kan få for eldreomsorga.  
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  21.06.2018 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 14/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne gjev slik uttale:  
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne tek rådmannen sitt framlegg til handlingsprogram og 
økonomiplan 2019-2022 til orientering. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
Eventuelt: 
· Ida deltok på SOR-konferansen 3. - 4. mai. Tema var arbeid, og det var mange gode innlegg 

med døme frå inn- og utland. Positivt at det var deltakarar både frå Elvavegen og AO-
senteret. 

· Sekretær vert bedt om å følgja opp saka om tilkomst til kyrkja på Dale. 
· Rådet tykkjer det er bra at det er komme på plass speigel i heisen i Heradshuset. Rådet har 

fleire gonger etterspurt speigelen. Det gjer det enklare for personar i rullestol å rygga ut av 
heisen. 

· Neste møte for Rådet vert onsdag 24. oktober kl. 15.00 - 17.00.  
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